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1. Иницијатива упућена Савјету министара БиХ – Министарству комуникација и транспорта 

БиХ – „Достављање информације Парламентарној скупштини БиХ о тренутној фази 

реализацији пројекта дигитализације у БиХ, препрекама и перспективама у контексту 

идентичног процеса како у ЕУ тако и у земљама окружења, са динамиком и роковима.“ 

2. Иницијатива упућена Савјету министара БиХ – „Предлажем хитну израду и усвајање нових 

правилника о систематизацији радних мјеста за Граничну полицију и Државну агенцију за 

истраге и заштиту - СИПА, усклађених и са Законом о заштити тајних података и са 

обавезама које проистичу из Споразума о безбједности информација између БиХ и НАТО-а, 

те Споразума о безбједносним процедурама између БиХ и ЕУ.“ 

3. Питање постављено Агенцији за осигурање у БиХ, Агенцији за надзор осигурања 

Федерације БиХ и Агенцији за осигурање Републике Српске – „Свједоци смо великих 

потешкоћа с којима се сусрећу грађани при наплати штете од појединих осигуравајућих 

друштава. Имате ли спознаје о овом проблему, те шта планирате предузети како би се он 

ријешио?“ 

4. Питање постављено Колегијуму Представничког дома – „Из материјала који смо добили уз 

14. тачку дневног реда видљиво је да је Представнички дом, након што је примио текст 

информације Правобранилаштва само на хрватском језику, затражио од подносиоца да 

достави информацију и на преостала два језика. Да би ово тражење, које је за сваку похвалу, 

тако и остало, потребно је само да ме информишете да ли је оно принципијелно, односно 

јесте ли сличне молбе упућивали и у свим другим сличним случајевима?“ 

 

 


